

**Registration of residence for British citizens  
and their family members in Hanover**

Surname, first Name: \_\_\_\_\_

Date of birth, place of birth: \_\_\_\_\_

Adress: \_\_\_\_\_

Date of entry into Germany: \_\_\_\_\_

I. I will provide the following information about my stay (please tick as appropriate):

1.  I am an employee at the company \_\_\_\_\_
2.  I am currently looking for a job
3.  I exercise a permitted self-employed activity as \_\_\_\_\_
4.  I am not employed, but I do have sufficient means of subsistence and health insurance protection (unemployment benefit and social assistance are not a means of subsistence)
5.  I am a close family member of an EU citizen or British citizen who is entitled to free movement (spouse, child up to 21 years of age, parents)
6.  I have been legally residing in Germany for at least 5 years
7.  I will probably leave Germany on \_\_\_\_\_, as my stay is only meant to be temporary

II. I live with the following family members (not EU citizens) in a family partnership:

Surname, first name	Date of entry	Date of birth, place of birth	Nationality

Date, Signature: \_\_\_\_\_

**Anzeige des Aufenthalts britischer Bürger**

**und ihrer Familienangehörigen in der Landeshauptstadt Hannover**

Name, Vorname: \_\_\_\_\_

Geburtsdatum, Geburtsort: \_\_\_\_\_

Anschrift: \_\_\_\_\_

Datum der Einreise: \_\_\_\_\_

**I. Ich mache zu meinem Aufenthalt folgende Angaben (Zutreffendes bitte ankreuzen):**

1.  Ich bin Arbeitnehmer bei der Firma \_\_\_\_\_
2.  Ich bin derzeit auf Arbeitssuche
3.  Ich übe eine erlaubte selbständige Tätigkeit als \_\_\_\_\_ aus
4.  Ich bin nicht erwerbstätig, verfüge aber über ausreichende eigene Existenzmittel für den Lebensunterhalt sowie über Krankenversicherungsschutz (Arbeitslosengeld II und Sozialhilfe sind keine eigenen Existenzmittel)
5.  Ich bin naher Familienangehöriger eines freizügigkeitsberechtigten EU-Bürgers oder Briten (Ehegatte, Kind bis 21 Jahre, Eltern)
6.  Ich halte mich bereits seit mindestens 5 Jahren rechtmäßig im Bundesgebiet auf
7.  Ich werde vermutlich am \_\_\_\_\_ die Bundesrepublik Deutschland wieder verlassen, da mein Aufenthalt nur vorübergehend sein soll

**II. Ich lebe mit folgenden Familienangehörigen (nicht EU-Bürgern) in familiärer Lebensgemeinschaft:**

Name, Vorname	Einreise	Geburtsdatum, Geburtsort	Staatsangehörigkeit

Datum, Unterschrift: \_\_\_\_\_